
 

 Verslag RvB  - Volley Belgium – Rapport CA  
18/04/2019 Vilvo(o)rde 

  
 
 
Présents/Aanwezig : 
Volley Belgium : Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever)  
Volley Vlaanderen : Jean-Paul De Buysscher, Luc Declercq, Johan Van Riet (ook BEACH) 
Federation Volley Wallonie-Bruxelles : Olivier Dulon, Anne-Marie Habets, Daniel Van Daele 
Commissies: Johan Somers (NOC-CNR), Arturo Di Giacomo (NSC-CNA), Pieter Walbers (Liga A 
Dames) 
 
Uitgenodigd 
Geert De Dobbeleer (Topsport & project Fair Play), Toon Sorgeloos (ROI-RIO), Jo Santermans (Liga 
A Dames) 
 
Verontschuldigd / Excusés : 
Marc Spaenjers (EM-liga) 
 
 

Commissies         Commissions 
 

1. BEACH (J. Van Riet) 
  
1.1. De raad gaat akkoord om het voorstel voor de 

voorgestelde uitbreiding / heroriëntering van de 
beachcommissie (opdracht, structuur, 
samenstelling)  ‘BEACHVOLLEY BELGIUM’ te 
onderzoeken.  De ontwerptekst (rondgestuurde 
versie : 18/04) wordt aan de vleugels voorgelegd 
voor gedetailleerde analyse en zal op de volgende 
RvB eventueel verder besproken worden. 
Belangrijk hierbij is het uiteindelijke doel van de 
minifederatie : waarin onderscheidt zich dit van de 
commissie ? wat zijn bijkomende voordelen / 
nadelen ? 
Vanuit FVWB wordt opgemerkt dat men geen 
vragende partij is voor een soort verzelfstandiging 
van de commissie, maar dat men de voorkeur geeft 
aan een verdere ontwikkeling binnen de federatie. 

1.2. Het reglement BELBEACH 2019 staat online   
1.3. De Raad geeft haar akkoord voor de aankoop van 

4 beach-scheidsrechterstoelen (kost : 800 € per 
stuk) 

1.4. De Raad geeft haar akkoord voor de aankoop van 
één draadloze communicatieset ‘Motorola CLP446’  
voor communicatie tussen scheidsrechters, 
secretariaat en beachverantwoordelijke. Kostprijs 
ongeveer 1300 euro. 

1.5. Eric Humblet wordt voorgedragen voor de CEV - 
Candidate Supervisor Seminar for Beach Volleyball 
(20/04) 

1.6. Johan Van Riet zal een analyse maken van de 
CEV - BVB Development strategy 2020-2024 

 

1. BEACH (J. Van Riet) 
 

1.1. Le conseil est d’accord pour  étudier la proposition 
d’extension et la réorientation  de la commission 
Beach telle que proposée (mission, structure, 
composition) "BEACHVOLLEY BELGIUM". Le 
projet de texte (version de la circulaire 18/04) est 
soumis aux ailes pour une analyse détaillée et fera 
l'objet de discussions éventuelles lors du prochain 
Conseil d’Administration. Il importe de bien saisir 
l’objectif ultime de la mini fédération : comment se 
distingue-t-elle d’une commission ? Quels sont les 
avantages/désavantages ? 
La FVWB fait remarquer qu’elle n’est pas 
partisane pour une sorte de commission 
autonome et qu’elle préfère voir évoluer l’entité au 
sein de la fédération.  
 

1.2. La réglementation BELBEACH 2019 est en ligne 
1.3. Le Conseil approuve l'achat de 4 sièges d'arbitres 

pour la BVB (coût: 800 € chacun) 
 
1.4. Le Conseil approuve l'achat d’un poste de 

communication sans fil "Motorola CLP446" 
pour la communication entre les arbitres, le 
secrétariat et le responsable BEACH. Prix 
environ 1300 euro 

1.5   Eric Humblet est nominé pour le séminaire CEV - 
Candidate Supervisor Seminar for Beach 
Volleyball (20/04) 

1.6. Johan Van Riet fera une analyse de la  CEV - 
BVB Development strategy 2020-2024 

2. NOC (J. Somers) 
 

2.1.  J. Somers nodigt de verantwoordelijken competitie, 
homologatie, financiën, en scheidsrechters van de 
twee vleugels uit voor de voorbereidende 
vergadering van 30/04 over reglement 2019-2020. 
Het reglement moet klaar zijn voor de start van de 

2. CNR (J. Somers) 
 
2.1. J. Somers invite les responsables de la 

compétition, de l'homologation, des finances 
ainsi que les arbitres des deux ailes à la réunion 
préparatoire du 30/04 sur les règlements 2019-
2020. Le règlement doit être prêt avant le début 



 
inschrijvingen. G. Juwet organiseert hiertoe op 24/04 
een buitengewone RvB.  

2.2. De budgetpost ‘publiciteit op uitrusting’ kan op 
termijn geïntegreerd worden in de budgetpost 
’inschrijvingsgeld’. Dit vergt nader onderzoek 
door de werkgroep en door financieel 
verantwoordelijke. 

2.3. Het homologatiereglement zal aangepast worden 
als gevolg van de afschaffing van de coachlijn (zie 
RvB 20/09/2018). Er zal niet gesanctioneerd 
worden. Een ondersteunende mededeling hierover 
zal naar de clubs gestuurd worden. 

2.4. jeugdkampioenschappen - Bluebook is klaar. 
Johan Somers kan verspreiden alsook de 
reglementen voor de Nationale 
Jeugdkampioenschappen.  

2.5. De Supercup 2019 zal in het WE 12-13 oktober 
in Kortrijk plaatshebben (en dus niet op 11/11), 
en de competitie start het WE erna (toelating aan 
CEV aan te vragen). Dit op vraag van de Liga om 
de supercup af te werken voor de competitiestart. 
 

2.6.  Zonder vooruit te lopen op de procedure van 
inschrijving en homologatie voor de Liga A & B 
Heren noteert de Raad van Bestuur dat Axis 
Guibertin volgens de regels zal dalen en dat VC 
Nivelles zal stijgen.  

des inscriptions. À cette fin, G. Juwet organise 
un CA extra-ordinaire le 24/04. 

2.2. A long terme, le poste budgétaire "publicité sur 
équipement" peut être intégré au poste 
budgétaire "inscription au championnat". Cela 
demande de plus amples recherches par le 
groupe de travail et le directeur financier.  

2.3. Le règlement d'homologation sera ajusté à la 
suite de la suppression de la ligne du coach (voir 
CA du 20/09/2018). Il n'y aura pas de sanction. 
Un message à ce sujet sera envoyé aux clubs. 

 
2.4. championnats des jeunes - Bluebook est prêt. 

Johan Somers peut le distribuer, comme le 
règlement des championnats nationaux des 
jeunes. 

2.5. La Supercoupe 2019 aura lieu au WE 12-13 
octobre à Courtrai (et donc pas le 11/11), et la 
compétition débutera le WE après (permission à 
demander à la CEV). Cette décision fait suite à 
la requête de la Ligue de pouvoir accomplir la 
Supercoupe avant le début de la compétition. 

2.6 Sans préjudice quant à la procédure d’inscription 
et d’homologation des ligues A & B Hommes, le 
conseil d’administration note que les règles 
prévoient qu’Axis Guibertin descendra et que VC 
Nivelles montera. 

 

3. NSC (A. Di Giacomo) 

3.1  A. Di Giacomo meldt het ontslag van Frank Evers 
(wordt besproken op de NSC van 09/05) 

3.2 De oefenwedstrijd van de Red Dragons van 18/19 
mei in het EVC wordt aangegrepen voor de vorming 
van lijnrechters 

3.3 Een vergadering mbt de promoties van 
scheidsrechters is gepland voor NSC op 09/05. 

3.4 Met de gevulde Topsport-kalender 2019 voor de 
boeg zal G. De Dobbeleer een inventaris van de 
HR-noden maken (van officials & SRs tot 
ballenrapers) voor de EK-wedstrijden in Antwerpen 
& Brussel. 

3.5 Ondanks de slechte ervaring met het gebruik van 
Challenge-systeem in Aalst mag de moed niet 
opgegeven worden om ook hier het 
videochallengesysteem te gebruiken. VOLLEY 
BELGIUM zal de LIGA vragen om de clubs extra bij 
te staan.  

3.6 A. Di Giacomo noteert dat het Challenge-systeem 
voor de VNL niet langer vier lijnrechters vereist doch 
slechts twee. Wordt bekeken naar volgend seizoen 
voor Belgische competitie. 

3.7 De raad geeft haar fiat voor een aanpassing van 
Volley-Admin ten behoeve van de scheidsrechters 
(kost : 520 €) 

3.8 De NSC gaat SRs vormen in het gebruik van  
VolleySpike 

3,     CNA (A. Di Giacomo) 
 
3.1   A. Di Giacomo annonce la démission de Frank 

Evers (sera discuté au CNS du 09/05) 
3.2   Le match d'entraînement des Red Dragons des 18 

et 19 mai à l'EVC servira à entraîner les juges de 
lignes 

3.3   Une réunion sur les promotions des arbitres est 
planifiée par la CNA le 09/05. 

3.4   En vue du calendrier rempli de Topsport 2019, G. 
De Dobbeleer dressera un inventaire des besoins 
en ressources humaines (des officiels et des SR 
aux ramasseurs de balles) pour les matches du 
Championnat d'Europe à Anvers et Bruxelles. 

3.5   Malgré la mauvaise expérience avec le système 
Challenge à Alost, on ne peut pas se décourager 
et on doit continuer à y utiliser le système de 
video-challenge. VOLLEY BELGIUM demandera à 
la LIGUE d’apporter un soutien supplémentaire 
aux clubs. 

3.6   A. Di Giacomo note que pour la VNL, le système 
Challenge n’exige plus quatre juges de ligne mais 
seulement deux. Cela sera étudié en vue de la 
saison suivante de la compétition belge. 

3.7    Le conseil approuve un ajustement du programme 
Volley-Admin au profit des arbitres (coûts: 520 €) 

 
3.8  La CNA formera les arbitres dans l’utilisation de 

VolleySpike  
 

4. Liga A Dames (P. Walbers) 

 
4.1. P. Walbers verkondigt de nakende oprichting van 

de vzw ‘Liga A Dames’ (niet meer in april). Daniel 
Van Daele stemt in met een grotere autonomie 

4. Ligue A Dames (P. Walbers) 
 
4.1. P. Walbers annonce la création imminente de 

l’association à but non lucratif "Ligue A Dames" 
(cela ne se fera pas en avril). Daniel Van Daele 
est d'accord avec une plus grande autonomie 



 
voor de damescompetitie, maar de FVWB is 
ongelukkig met de juridische vorm van een vzw 
en wenst minstens een vertegenwoordiging van 
de RvB Volley Belgium in het bestuursorgaan.  

 
4.2. Een barragewedstrijd tussen de kampioen van Liga 

B en de laatste van Liga A is volgens het reglement 
niet mogelijk. 

4.3. Het suggestie om de nationale competitie te 
beëindigen met een ‘sterk moment’ (bv 
kampioenen-match op 3 mei in de Lotto-arena, na 
een knock-out competitiefinale) wordt positief 
ontvangen.  

4.4. De raad geeft haar voorkeur aan het gebruik van 
het door CEV-gepromote maar duurdere 
Datavolley in de LIGA A (H/D) en VolleySpike 
elders, en zal onderzoeken wat kan gedaan 
worden ter ondersteuning van de clubs die nooit 
Europees spelen. Samenwerking binnen het 
contract van Liga Heren is een te onderzoeken 
mogelijkheid. 
Geert De Dobbeleer neemt contact met Genesys 
en Volley metrics om de mogelijkheden te 
onderzoeken. 

 
4.5. Europese tickets : in principe zijn 5 Europese tickets 

beschikbaar 
 

pour la compétition féminine, mais la FVWB n'est 
pas satisfaite de la forme juridique d'une asbl et 
souhaite au moins une représentation du 
CAVolley Belgium au sein de l'organe directeur. 

4.2.  Le règlement national ne permet pas de match 
de barrage entre le champion de Ligue B et le 
dernier de la Ligue A. 

4.3. La suggestion de mettre fin à la compétition 
nationale par un "moment fort" (par exemple, 
match du champion le 3 mai dans la Lotto-arena, 
après une finale de compétition à élimination 
directe) est accueillie favorablement. 

4.4.  Quant aux systèmes e-score, dans les LIGUES 
A (H/D) le conseil exprime sa préférence pour 
l’utilisation du système Datavolley, plus cher 
mais promu par la CEV, tandis que le système 
VolleySpike peut être utilisé ailleurs. Le CA 
étudiera ce qui peut être fait pour soutenir les 
clubs de la Ligue qui ne jouent jamais au 
niveau Européen.  Une collaboration au sein du 
contrat de la Ligue Messieurs est une option à 
examiner. G. De Dobbeleer contacte Genesys 
et Volley Metrix afin d’analyser les possibilités. 

 
4.5   Tickets européen : en principe il y a 5 tickets 

européens disponibles 
 

 

5. Topsport & project Fair-Play (G. De Dobbeleer) 
 

5.1.  Het Fair-Play project 2018 van VB heeft een 
budget van 104.875 € waarvan maximaal 54.875 € 
subsidie door de Nationale loterij. Die subsidie 
wordt gebruikt voor de uitrol van het VolleySpike 
systeem (24.875 €), waarna het saldo wordt 
verdeeld tussen de vleugels (75% VV/25% 
FVWB). 

5.2. De presentatie wordt ter beschikking gesteld.   
5.3. D. Van Daele betreurt dat het FVWB niet 

betrokken was bij de uitbouw van het project en 
slechts nu kennis krijgt van de details ervan. 

5.4.  In verband met internationale evenementen wordt 
afgesproken dat iedereen hierover geïnformeerd 
wordt.  

5.5. G. De Dobbeleer en D. Van Daele plannen een 
ontmoeting om voorgaande in detail te bespreken. 
 

5. Topsport & projet Fair-Play (G. De Dobbeleeer) 
 
5.1. Le projet Fair-Play 2018 de VB dispose d'un 

budget de 104 875 €, dont un maximum de 54 
875 € de subvention de la Loterie Nationale. 
Cette subvention est utilisée pour déployer le 
système VolleySpike (24 875 €), après quoi le 
solde est réparti entre les ailes (75% VV / 25% 
de FVWB). 

5.2. La présentation sera mise à disposition. 
5.3. D. Van Daele regrette que le FVWB n'ait pas 

participé au développement du projet et 
commence à peine à en prendre connaissance. 

5.4. En ce qui concerne les événements 
internationaux, il est convenu que tout le monde 
en sera informé. 

5.5. G. De Dobbeleer et D. Van Daele se verront 
pour discuter le projet en détail. 

6. Liga A Heren (M. Spaenjers – afwezig) 
 

6.1.  Omwille van tijdsgebrek bij Marc Spaenjers werd 
het beloofde  draaiboek voor de kampioenenviering 
niet opgemaakt. 

6.2. BOIC organiseert een infosessie voor 
sportmakelaars. Stefan stuurt deze info door naar 
de clubs uit beide Liga A. 
 

6. LIGUE A Messieurs (M. Spaenjers) 
 
6.1. En raison de manque de temps, Marc Spaenjers 

n’a pas pu finaliser le scénario promis pour la 
célébration des champions 

6.2  Le COIB organise une session d’information 
pour les agents sportifs. Stefan transmet cette 
info aux clubs des deux Ligues A. 

 
 
 
 
 
 



 
 
Raad van Bestuur  

 
Conseil d’Administration 
 

1. Huishoudelijk Reglement 
 

1.1. Presentatie door Toon Sorgeloos (zie bijlage). De 
presentatie wordt vertaald en zal besproken worden 
op de volgende RvB 

 

1. Règlement d’Ordre Intérieur 
 
1.1. Présentation de Toon Sorgeloos (voir pièce 

jointe). La présentation sera traduite et sera 
discutée lors du prochain CA 

2. Verslag vorige vergadering (21/03) 
 

Diverse opmerkingen op het verslag werden 
overlopen en toegelicht. De raad van bestuur keurt 
het verslag met integratie van alle opmerkingen 
goed. Het aangepaste verslag wordt aan de leden 
van de raad van bestuur overgemaakt. 

 

2. Rapport de la réunion précédente (21/03) 
 

Divers commentaires sur le rapport ont été 
discutés et expliqués. Le conseil d'administration 
approuve le rapport avec l'intégration de tous les 
commentaires. Le rapport ajusté est envoyé aux 
membres du conseil d'administration. 

3. Financiën (C. Kriescher) 
 

Presentatie verslag internationale transfers 2018-
2019 & reglement IT 2019-2020 (zie bijlage) 

 

3.   Finances (C. Kriescher) 
 

Présentation du rapport sur les transferts 
internationaux 2018-2019 et le règlement TI 2019-
2020 (voir annexe) 
 

4. Varia 
 
4.1  De RvB neemt akte van de benoeming van 

François Dubois als Franstalig substituut-
bondsprocureur bij het Volley Belgium 
Bondsparket  

4.2 De klacht van 'Lessines Flobecq' ivm de regel 
stijgen/dalen werd verworpen in eerste aanleg. De 
club gaat nu in beroep. VC Namur treedt op als 
getuige. De raad van bestuur heeft kennis genomen 
van het hoger beroep en vraagt om op deze zitting 
een vertegenwoordiger van de drie federaties 
aanwezig te hebben ( Volley Vlaanderen, FVWB en 
Volley Belgium) 

4.3 In reactie op de communicatie Liga A Heren na 
beslissing RvB 21/03 besluit de raad van bestuur de 
Liga uit te nodigen voor een 2*2-meeting (CC voor 
minister Muyters). 

4.4 Lindemans Aalst kreeg een sanctie van CEV voor de 
wedstrijdaccommodatie in haar CL-wedstrijd tegen 
Teruel ( 09/2018). Volley Belgium treedt de club bij in 
haar verdediging. 

4.5 Guy Juwet maakt melding van een ontvangen 
persoonlijke uitnodiging vanwege CEV voor de CL-
finales in Berlijn tijdens het weekend van 18 & 19/05. 
Gelet de Nationale Jeugdkampioenschappen verkiest 
Guy de uitnodiging vanwege CEV niet te gebruiken. 

4.     Divers 
 
4.1. Le conseil d'administration prend note de la 

nomination de François Dubois en tant que 
substitut froncophone au parquet fédéral de 
Volley Belgium 

4.2. La plainte de 'Lessines Flobecq' concernant 
la règle monter / descendre a été rejetée en 
première instance. Le club fait appel. VC 
Namur fait office de témoin. Le CA prend 
acte de l’appel et demande une présence 
de représentants des trois fédérations (VB, 
VV et FVWB) lors de la séance.  

 
4.3. Suite à la communication de la Ligue A Messieurs 

en réaction à la décision du CA du 21/03, le 
Conseil d’administration décide d’inviter la Ligue à 
une réunion du 2 * 2 (avec CC ministre Muyters). 

4.4. Lindemans Aalst a reçu une sanction de la part du 
CEV pour manquements de la salle de sport dans 
son match CL contre Teruel (09/2018). Volley 
Belgium rejoint le club dans sa défense. 

4.5. Guy Juwet informe le CA qu’il a reçu une invitation 
personnelle de la CEV pour les finales des CL à 
Berlin dans le WE du 18&19/05. Vu que ce WE 
correspond au championnats nationaux des 
jeunes, Guy préfère ne pas utiliser l’invitation de la 
CEV 

 

Volgende vergadering ( Algemene Vergadering & 
Raad van Bestuur) 

 
Woensdag 24/04 – 19u30 – EVC Bijzondere rvb 
Donderdag 16/05 - 19u30 – EVC 
 

Prochaine réunion ( Assemblée Générale &  
Conseil d’Administration): 

 
Mercredi 24/04 – 19h30 – CA extra-ordinaire EVC 
Jeudi  16/05 - 19.30h - EVC 

 
verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER 


